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Aanwezigen: 

-                  Teun Bongenaar 
-                  Marit Barelds 
-                  Hendrik Schuurman 
-                  Nina Bloemberg 
-                  Maureen van den Dungen 
-                  Wisse Vervaet 
-                  Pum van Wageningen 
-                  Leanne Molenaar 
-                  Julia Bakker 
-                  Jesper van der Tol 
-                  Gabriel Dingre 
-                  Lize Jong 
-                  Meike Hoogenkamp 
-                  Kimmy de Smidt 
-                  Manouk Trentelman 
-                  Lot Jansen 
-                  Marien Koopman 
-                  Dania Rahim 
-                  Manon Polkerman 
-                  Jip van der Spek 
-                  Jennifer Cenci 
-                  Charlotte de Vries 

  
Opening: 
Teun opent de vergadering om 18.03 uur. 
  
Er wordt besproken wat in deze Algemene Ledenvergadering (ALV) aan bod komt, namelijk de rol van 
de leden en de rol van het bestuur. 
  
Verslag/verantwoording: 
Algemeen: 
Er zijn een aantal belangrijke onderwerpen op de agenda. Door de coronapandemie zijn veel leden de 
verbinding met de vereniging kwijtgeraakt. We willen duurzaamheid een grotere rol laten spelen, 
zowel binnen de criminologie (groene criminologie) als in onze vereniging. 
  
Wat betreft de verbinding met oud-besturen: de Raad van Advies (RvA) en de sollicitatiecommissie zijn 
belangrijke schakels. De RvA geeft advies over financiën en grote vraagstukken, maar volgend jaar zal 
de RvA een andere rol krijgen. Tijdens de borrel voor oud-besturen bleek dat er veel fouten gemaakt 
worden die ook door eerdere besturen zijn gemaakt. Het is belangrijk dat besturen van elkaar leren. 
  
We willen meer doen met groene criminologie. Zo is er een presentatie over geweest tijdens de BOD 
en begonnen we de studiereis met de trein naar Praag. In de Crime Time zijn we daar ook voorstander 
van, maar de zusjesverenigingen zijn nog minder enthousiast. We zijn blij met de opkomst van leden 
en met onze samenwerking met andere partners. 
  
Het goede doel MOVE heeft nog niet helemaal zijn doel bereikt vanwege weinig animo. We moeten 
overwegen om onze aanpak te veranderen of een ander goed doel te kiezen. Sommige partners 



hebben ons aan het denken gezet over onze samenwerkingen (met de broertjes- en 
zusjesverenigingen). 
  
We zijn trots op ons financiële jaar, omdat we de beoogde winst hebben behaald. 
  
Financieel: 
Tijdens de vorige ALV is het meeste al verteld. Iedereen heeft de realisatie voor zich. 
Het gaat om hoe het onderaan de streep eruitziet: het streven was om 1000 euro meer inkomsten te 
genereren vanwege het lustrumjaar. Dit is aardig gelukt. Er staat 2700 euro in de plus, maar vanwege 
de studiereis van vorig jaar is 2000 euro niet van ons. Er gaat dus 700 euro in de pot. 
  
Zijn er vragen? Er is een vraag over iets wat op de begroting staat, wat voor verwarring zorgt. De 
tweede pagina is de begroting, de realisatie staat op de eerste pagina. De begroting is een houvast, de 
realisatie is wat er werkelijk is gebeurd. 
  
Interne aangelegenheden: 
We hebben nieuwe activiteiten bedacht en uitgevoerd. We hebben het afgesloten met een knaller: 
schieten! Er zijn veel leuke activiteiten geweest, niet alles hoeft besproken te worden. We hebben nu 
een huisstijl op Instagram en we hebben daar nu 800 volgers. Het is onze beste vorm van 
communicatie. Onze favoriete activiteit was het datediner! 
  
Externe aangelegenheden: 
We hebben al vaak hetzelfde praatje gehouden. We hebben een aantal partners behouden (zoals 
Wolters) en nieuwe partners verworven: Oliver James (grote samenwerking), Studytree, Workrate. Dit 
heeft bijgedragen aan de financiën en ons geïntroduceerd aan nieuwe partijen. Netwerkevenementen 
zijn een hele mooie ontwikkeling. 
  
De huidige stand van zaken: met Jesper hebben we eventueel nieuwe partners gesproken en er zijn 
wat wijzigingen bij oude partners. We zijn kritisch op de contracten. Athena is al lang een partner, maar 
is slecht in het nieuws geweest. Dus zij zijn geen partner meer voor het aankomende jaar. Ook de 
decaan heeft het liever niet en wij staan zelf ook niet meer achter het bedrijf en hun producten. We 
hebben vertrouwen in Jesper voor het komende jaar. De opbrengsten kunnen gezien worden in de 
realisatie. 
  
Discussiepunten: 
Er zijn geen discussiepunten. 
  
Moties: 
Er zijn geen moties. 
  
Wijzigingen HR: 
Er zijn geen wijzigingen in het HR. 
  
Benoeming Raad van Advies: 
De RvA is een adviserend orgaan dat advies geeft over van alles en bestaat uit oud-bestuursleden die 
hun kennis met ons delen. Verschillende onderwerpen zijn besproken. De RvA benoemt in de ALV en 
dit staat in het HR. 
  
Barry Vincent stopt, maar Bodine en Vincent gaan door. Het nieuwe lid dat wordt voorgesteld is 
Maureen. 
  
Stemming voor Bodine: iedereen is voor. 



Stemming voor Vincent: iedereen is voor. 
Stemming voor Maureen: iedereen is voor. 
  
De kascommissie controleert het nieuwe bestuur namens het oude bestuur over de financiën. Dit 
worden automatisch Teun en Hendrik. 
  
Lize vraagt naar de sollicitatiecommissie: werkt als normale commissie en niet via ALV. 
  
Woord van Teun: 
Het is niet makkelijk om voor een diverse groep te spreken. Alle vijf hebben we veel geleerd over onze 
zwakke en sterke punten, het loslaten, geduld bewaren en de kracht van het enthousiasme. Er is veel 
dank voor actieve leden. 
  
Benoeming bestuur: 
Stemming via Statuten (art. 11 lid 1). Anoniem stemmen werd de vorige keer bij de ALV aangevraagd. 
Er werd middels briefjes voor of tegen de benoeming van het bestuur gestemd, daarna specifiek voor 
de voorzitter. De stemming werd middels briefjes uitgevoerd, uitgedeeld en opgehaald door Marit. 
Geteld door Teun en Marit. Alle stemmen waren voor, ook voor de voorzitter Wisse. 
 
Presentatie nieuw bestuur: 
Wisse: Het feit dat wij unaniem zijn ingestemd is een groot compliment en ook dank aan het oude 
bestuur. De vereniging heeft goede stappen gemaakt en we kunnen eindelijk de corona-tijd achter 
ons laten. Afgelopen jaar was er een goede opkomst bij de activiteiten, intern waren de financiën 
goed op orde en ook dank aan de sollicitatiecommissie voor hun vertrouwen in ons en natuurlijk 
bedankt aan onszelf haha. We zijn de afgelopen tijd druk bezig geweest met onder andere de 
introductieweek. Daarnaast is Jesper al op een aantal gesprekken geweest, is Leanne met het geld 
bezig geweest, Pum met het ledenbestand en dergelijke, Julia met onder andere onze Instagram. De 
nieuwe verenigingskleur wordt een soort babyblauw! 
 
Beleidsplan: 
Wisse: Het beleidsplein is waar wij aan willen werken en waar wij naar streven. Dit is waar het oud-
bestuur al deels mee is begonnen en waar wij op verder borduren. 
Manouk: Ik zie in het beleidsplan wat punten over de mediacommissie. Is dit een soort 
onderliggende kritiek op huidige mediacommissie of zijn dit punten die al wel gedaan worden, maar 
die jullie in stand willen houden. Dit ging over de termijnen van het plaatsen van de foto’s op de 
website en dergelijke.  
Wisse: Het is absoluut geen sneer. Wij willen het juist voortzetten. 
Nina: Zijn de zusjesverengingen het eens met jullie streven? 
Jesper: Ja, zij zijn het eens. We hebben het overlegd. 
Manouk: Nog even over de stemming net. Voor de volgende keer is het misschien handiger als 
iedereen een blaadje krijgt, waar je alleen een kruisje bij ja of nee hoeft te zetten. Dit in verband met 
het handschrift. 
Teun: Ik herken geen handschriften hoor. 
Manouk: Het is ook meer een suggestie. 
Bo: Is de dag van de maandelijkse borrel al bekend? 
Wisse: Nee die bedenken we later. 
Bo: Gaan we naar de Surprise bar? 
Leanne: Dat wordt nog bedacht samen met feestcommissie. 
 
Wat verder ter tafel komt: 
- 



 
Sluiting: 
Wisse sluit de Algemene Ledenvergadering om 18:46 uur. 

 
 
 


